

7D5N

2024

玩味九州

福岡 | 別府 | 大分 | 熊本 | 長崎

DELIGHTFUL KYUSHU

FUKUOKA | BEPPU | OITA | KUMAMOTO | NAGASAKI

JPKDK07



阿苏山

熊本又称火之国，阿苏山乃原因之一。它是日本最大的活火山，拥有世界少见的破火山口盆地。

Mount Aso

The symbol of Kumamoto Prefecture, once known as "The Land of Fire". It is the largest active volcano in Japan that still shows signs of volcanic activity today.

Validity: January - December (1月 - 12月)

第1天 吉隆坡 ✕ 中转城市 ✕ 福岡

于机场集合办理登机手续，然后乘搭飞机飞往日本。

(注：搭乘亚航为直飞)

第2天 福岡 - 161公里 - 大分

- **汤布院**：一座宁静的小山城，浓厚的日式和风中糅合了欧洲风情。
- **金鳞湖**：汤布院的代表性景点，可在此观赏倒映在湖水中的山峦树木美景，或漫步闲游，度过令人身心愉悦的美妙时光。
- **海地狱**：看似凉爽的瓷蓝色池水，实际上却是连鸡蛋都能煮熟的98度的温泉。

第3天 大分 - 110公里 - 熊本

- **阿苏山**：熊本又称火之国，阿苏山乃原因之一。它是日本最大的活火山，拥有世界少见的破火山口盆地。(火山活跃期间景区将关闭游览，届时以阿苏山博物馆取代原定行程)
- **阿苏山国家公园-草千里**：辽阔的大草原。从这里您可以眺望阿苏火山美景，一年四季都能够看到不同的景色。

季节安排

樱之小路城彩苑 (12月5日 - 11月7日)

樱之小路是集合了熊本特色店铺的综合设施。在这里，游客可以品尝到熊本特有美食，购买熊本特产以及城彩苑限定纪念品。

高千穗峡 (11月08日 - 12月04日)

如梦似幻的自然景观，是九州必访的绝景。「真名井瀑布」更是这里的一大象征，是日本百大名瀑之一。

(以上特别安排以出发日期为标准)

第4天 熊本 - 97公里 - 長崎

- **渡轮**：从熊本港搭乘渡轮前往长崎。
- **长崎和平公园**：位于原子弹坠落地点北侧的小山丘上。这里矗立9.7米高的和平祈念像，象征长崎市民对和平的渴望。
- **长崎原爆纪念馆**：为了宣扬和平理念，而设立的纪念馆，展示二战中原子弹爆炸的历史性照片，警惕世人战争的可怕。
- **出岛**：扇形的出岛最初为隔离荷兰人和葡萄牙人而建，后来成为了荷兰移民的家园和欧洲人展开贸易的中心。但这座岛屿上的昔日建筑和展示物品经过重建，摇身成为一座博物馆岛。

第5天 長崎 - 114公里 - 柳川 - 70公里 - 福岡

- **柳川水乡**：有「九州威尼斯」之称。在柳川之上常能看见翠绿的垂柳依依，偶尔有船夫撑着轻舟划过水面，载着客人漫游并认识这条古老的河川。(如游览船因天气或其他不可抗力因素进行年度维护或停止运营，将更改行程或提供退款。)
- **参观果园，采摘当季的水果**，任你现采现吃！(如当季没有任何水果可供采摘，会以品尝水果取代。)
- **天神商店街**：汇集百货商店、时装品牌店及餐厅等等，是最适合集中购物的好去处。途径九州最繁华的夜生活区-中洲区。

春季安排★

中山大藤 (4月15日 - 4月30日)

是一株规模宏大、历史悠久、美丽壮观的紫藤树。它也是日本最大的紫藤树之一。

(以上安排以出发日期为标准)

秋季安排★

御船山乐园 (11月8日 - 12月4日)

乐园内的枫叶种类繁多，每一种枫叶都有自己独特的颜色和形态。公园内还有一些日式庭园，里面的枫叶与庭园建筑相得益彰，更加美丽。

(以上安排以出发日期为标准)

第6天 福岡

- **太宰府天满宫神社**：日本最有名的神道教神社之一。是祭祀日本学问之神-菅原道真的神社，学子会来此地参拜祈求学业进步考试合格。
- **名牌厂商直销店**：除了国际品牌以外还有很多日本本土品牌进驻，不定期还有超值的减价促销活动。

春季安排★

舞鹤公园 (3月20日 - 4月5日)

福岡最具历史意义的中央公园，园内的樱花树种类繁多，将整个公园装点成一片粉色的海洋。

(以上特别安排以出发日期为标准)

第7天 福岡 ✕ 中转城市 ✕ 吉隆坡

今天，我们将搭乘当日班机返回家园。(注：搭乘亚航为直飞)

★如遇气候因素(下雨或刮风或气温异常等)，导致其凋谢或未绽放，仍会依原行程前往景点纯欣赏，敬请谅解。



樱花季节：3月20日-4月5日
Sakura Season: 20Mar - 05Apr

DAY 1

Kuala Lumpur ✈️ Transit City ✈️ Fukuoka

Assemble at airport for departure flight to Japan.
(Note: Air Asia will be direct flight)

DAY 2

Fukuoka -161km- Oita

- **Yufuin:** Surrounded by mountains and it has a mixture of Japanese and European style town.
- **Lake Kinrin:** Representatives spot of Yufuin. You may catch the beautiful reflection of mountains and trees on the lake or stroll along while enjoying your time.
- **Umi Jigoku:** The hot spring features a pond of unique cobalt blue water with temperature of almost 98°C hot spring water.

DAY 3

Oita -110km- Kumamoto

- **Mount Aso:** The symbol of Kumamoto Prefecture, once known as "The Land of Fire". It is the largest active volcano in Japan that still shows signs of volcanic activity today. *(May close to visitors due to volcanic activity, hence it shall be replaced with Aso Volcano Museum.)*
- **Aso Kusasenri:** A dynamic panorama of grass covered plain. The beauty here will definitely melt the heart of natural lovers.

SEASONAL ARRANGEMENT

Sakuranobaba Josaien (05 DEC - 07 NOV): Is a comprehensive facility that brings together specialty shops showcasing Kumamoto's unique features. Here, visitors can indulge in Kumamoto's local delicacies, purchase regional specialties, and acquire exclusive souvenirs available only at Sakuranobaba Josaien.

Takachiho Gorge (08 NOV - 04 DEC): A natural landscape which is a must-visit in Kyushu. The major attraction "**Manai Falls**" can also be found here, it is selected as one of the top 100 waterfalls in Japan.
Based on departure date.

DAY 4

Kumamoto -97km- Nagasaki

- **Ferry Ride:** Take a ferry from Kumamoto Port to Shimabara Port, Nagasaki.
- **Peace Memorial Park & Monument:** Built to commemorate the atomic blast of Nagasaki. The 9.7meter-high Peace Statue sits in the park symbolizing the Nagasaki citizen's wish for peace.
- **Nagasaki Atomic Bomb Museum:** It was built to reflect the valuable moment of peace. The museum displayed information of World War II and warn people against war.
- **Dejima:** The fan-shaped Dejima was originally built to isolate the Dutch and Portuguese, but later became a home for Dutch immigrants and a center for European trade. However, the island's former buildings and exhibited items have been reconstructed and transformed into a museum island.

DAY 5

Nagasaki -114km- Yanagawa -170km- Fukuoka

- **Suigo Yanagawa Kanko:** Known as the "Venice of Kyushu," one can often see graceful green willow trees lining the riverbanks of Yanagawa, with occasional boatmen paddling gently through the waters, carrying tourists to explore and learn about this ancient waterway. *(If sightseeing boat cruise undergo annual maintenance or operations are halted due to weather or other force majeure factors, the itinerary will be changed or a refund will be provided.)*
- Enjoy **fruit picking activities** in a local fruit farm. *(If there are no fruits available for picking during the season, fruit tasting will be offered instead.)*
- **Tenjin Shopping Street:** The shopper's paradise where you can find department stores, branded stores and restaurants. Pass by the famous nightlife district - **Nakasu**.

SPRING ARRANGEMENT★

Yanagawa Wisteria Garden (15 APR - 30 APR): It is a large, historic, and stunning wisteria tree, and is also one of the largest wisteria trees in Japan.
Based on departure date.

AUTUMN ARRANGEMENT★

Mifuneyama Rakuen (08 NOV - 04 DEC): The maple leaves in the park are diverse in species, each with its unique color and shape. There are also some Japanese-style gardens in the park where the maple leaves complement the garden architecture and look even more beautiful.
Based on departure date.

DAY 6

Fukuoka

- **Dazaifu Tenmangu Shrine:** The most famous Shinto Shrine dedicated to the spirit of Sugawara Michizane, a scholar and politician of Heian Period. Due to his great learning, he has been associated with Tenjin, a Shinto deity of education and is popular among students.
- **Branded Factory Outlet:** Besides international brand, you can find local Japanese brand as well. From time to time, there will be added value promotions!

SPRING ARRANGEMENT★

Maizuru Park (20 MAR - 05 APR): Central park is adorned with a wide variety of cherry blossom trees, creating a pink sea throughout the entire park.
Based on departure date.

DAY 7

Fukuoka ✈️ Transit City ✈️ Kuala Lumpur

Proceed to airport for your flight back home.
(Note: Air Asia will be direct flight)

★ In the event of weather conditions such as rain, wind, or abnormal temperatures causing withering or failure to bloom, the itinerary will still proceed to the scenic spot as originally planned. Your understanding is greatly appreciated.





大宰府天满宫神社
Dazaifu Tenmangu Shrine



长崎和平公园
Peace Memorial Park & Monument

行程亮点 HIGHLIGHTS

体验: 特色文化 - 温泉
现采鲜吃 - 采果乐

景点: 走进童话世界 - 汤布院
地狱巡游 - 海地狱

日本最大活火山 - 阿苏山

日本百大名瀑 - 高千穗峡 (11月08日 - 12月04日)

世界二战原子弹轰炸地 - 长崎

商圈: 福冈商店街 - 天神商店街

品尝: 螃蟹会席料理

传统鳗鱼料理

EXPERIENCE : Local specialties - Onsen
Pick and Eat - Fruits Picking

ATTRACTIONS: Into the fairy tale - Yufuin
Hell tour - Umi Jigoku

Japan's largest active volcano - Mount Aso

Japan's top 100 waterfalls - Takachiho Gorge (08 NOV - 04 DEC)

World War II atomic bombing site - Nagasaki

LEISURE TASTE : Fukuoka's shopping district - Tenjin Shopping Street

: Kaiseki Crab Cuisine

Traditional Unagi Cuisine

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch	晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	-	-	(飞机上) (In-flight)
2	机上用餐 Meal on Board	传统日式料理 Traditional Japanese Cuisine	酒店自助餐 / 会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Set	别府湾皇家酒店 或同级 🍷 Beppuwan Royal Hotel or similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式乡土料理 Japanese Local Cuisine	酒店自助餐 / 会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Set	菊南温泉优贝尔酒店 或同级 🍷 Kikunan Ubi Onsen Hotel or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式料理 Japanese Cuisine	酒店自助餐 / 会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Set	长崎稻佐山观光酒店或同级 Nagasaki Inasayama Kanko Hotel or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	传统鳗鱼料理 Traditional Unagi Cuisine	螃蟹会席料理 Kaiseki Crab Cuisine	福冈运河城华盛顿酒店 或同级 Canal City Fukuoka Washington Hotel or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	烧烤式自助餐 BBQ Buffet	自理 Own Arrangement	福冈运河城华盛顿酒店或同级 Canal City Fukuoka Washington Hotel or similar
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meal on Board	-	-

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

旅行必备:

- 护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起，并且取得必要的签证和准证)。
- 旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动，恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况，特别是在旅游旺季期间，苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，苹果旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款，请参阅单据背面或浏览<https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考，请以实物为准。

日本团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。若有需要，将提供简单的英语翻译。
- 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。

Travel Essentials:

- Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
- Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Japan Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
- Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed.

Tentative Flight Details - Subject to Change

Date	Flight	Routing	Times
	D7 538	KUL / FUK	2350 / 0700+1
	D7 539	FUK / KUL	0855 / 1355
	SQ 125	KUL / SIN	2040 / 2150
	SQ 656	SIN / FUK	0120 / 0820
	SQ 655	FUK / SIN	1000 / 1500
	SQ 122	SIN / KUL	1640 / 1740
	TG 418	KUL / BKK	2105 / 2210
	TG 648	BKK / FUK	0100 / 0800
	TG 649	FUK / BKK	1140 / 1540
	TG 417	BKK / KUL	1645 / 1955

For Agent Use Only:

Updated Date: FEB 2024